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UITNODIGING
De jaarvergadering over 2021-2022 is op 7 december.  De vergadering begint om 20.00 uur in 
De Binding. U bent van harte uitgenodigd.

AGENDA 

1. Opening

2. Mededelingen

3. Verslag ALV gehouden op 25 april 2022  (Blz. 2)

4. Ingekomen en uitgaande post

5. Jaarverslagen en financiële zaken.
 5.1 Verslag van de secretaris ( Blz. 4)
 5.2 Financieel verslag (Blz. 5)
 5.3 Kascontrolecommissie ( B. Klomp en mevr. M. Dijkstra), 
 5.4 Vaststelling tuinhuur - geen verhoging
 5.5 Vaststelling begroting
 5.6 Benoeming nieuwe kascontrolecommissie.
 5.7 Tuinkeuringscommissie, verslag (Blz. 6)
 5.8 Facebook (Blz. 6)

6. Aanpassing Huishoudelijk reglement. Invoeren borgsom. (Blz.6)

7.  Strook 8 van het volkstuinencomplex. Huurreductie en voort‐
gang overleg

8. Einde Verenigingsblad. (Blz. 6)

9. Bestuursverkiezing
Aftredend is dhr. Christoffel Aarsen AB-lid en Jan Booij (voorzit‐
ter). Beiden zijn niet herkiesbaar.
Er is een nieuwe kandidaat voor de functie van algemeen be‐
stuurslid: Rintje Scholtanus.

Kandidaat bestuursleden kunnen (zich) bij het bestuur (worden) 
aanmelden.

10. Rondvraag

Sluiting

Beste tuinders
Met dit nummer van het vere-
nigingsblad valt de uitnodiging 
voor een tweede algemene 
ledenvergadering binnen een 
jaar in de brievenbus. Op het 
moment van schrijven van dit 
artikel ziet het er naar uit dat 
ondanks de besmettingen met 
covid de vergadering gewoon 
door kan gaan. Uiteraard gaat 
het bestuur er vanuit dat u bij 
klachten lekker thuis blijft.
In deze vergadering kan over 
een aantal aandachtspunten 
worden gesproken en zullen 
wat knopen doorgehakt moeten 
worden.
Zo komt het aangepaste voor-
stel over de borgsom aan de 
orde.  Een belangrijk aan‐
dachtspunt is de samenstelling 
cq het aantal bestuursleden. De 
voorzitter hangt de voorzitters-
hamer in de wilgen en stopt als 
bestuurder. Bekeken moet 
worden hoe het voorzitterschap 
moet worden opgelost. Ook 
Stoffel Aarsen, algemeen 
bestuurslid, stopt als bestuur-
der en heeft zijn tuin opgezegd.

Jan Booij

Bent u verhinderd om de vergadering 
bij te wonen, dan kunt u een ander lid 
van de vereniging machtigen namens u 
te handelen.
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Agendapunt 3
Verslag van de Algemene leden vergadering van 25 april 2022
 Plaats: Binding      Aanvang: 20.00 uur            Aanwezig: 25 leden

1. Opening:
De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder welkom, niet in de vertrouwde De Voorhof maar 
in de nieuwe Binding. Door corona hebben wij twee en een half jaar niet kunnen vergaderen. In de 
afgelopen periode is er heel wat gebeurt in de omgeving. We hebben verschillende buren gekregen 
o.a. de bouw van meer huizen in De Graafschap en op het gras tussen de Ponyweide en de volks-
tuinen hebben wij een aantal bewoners van Tiny Houses gekregen. In totaal komen er 10 Tiny 
Houses met wat voorzieningen.

2. Mededelingen:
Een extra agenda punt 8 wordt toegevoegd, betreft huurreductie op strook 8.

3. Verslag ALV 2020 is afgehandeld, zie Verenigingsblad 2020-3 (Blad staat ook op onze website)

4. Ingekomen en uitgaande post: Geen bijzonderheden

5. Jaarverslagen en financiële zaken:
    5.1  Verslag van de redactie en facebook – akkoord
    5.2  Verslag van de secretaris – akkoord    5.3  Verslag van de penningmeester;

Na het overlijden van penningmeester Tijn Bouw, hebben de voorzitter en de secretaris de 
financiën overgenomen. In het begin was het even zoeken maar we zijn er uiteindelijk uitge-
komen.  Door omstandigheden heeft dhr. Geluk bedankt voor de kascontrole. Mevr. Endendijk 
is bereid gevonden om zijn plek in te nemen. Dhr. Jochemsen brengt verslag uit en er wordt 
aan het bestuur en de secretaris/penningmeester decharge verleend. De financiën zijn akkoord 
bevonden.

    5.4  Kascontrolecommissie; Dhr. Jochemsen wordt bedankt voor zijn diensten en mevr. Endendijk 
kan dit de volgende keer niet meer doen, omdat ze de penningen gaat overnemen (zie 
bestuursverkiezing).
Nieuwe kascontrolecie; Mevr. B. Kluin en dhr. B. Klomp en als reserve mevr. M. Dijkstra

    5.5  Vaststelling huur – akkoord
    5.6  Vaststelling begroting – akkoord

Op de balans staan al jaren een aantal posten als bezitting van € 1,--. Aan de vergadering 
wordt gevraagd of wij deze mogen afvoeren omdat het geen nut meer heeft. De vergadering 
gaat hiermee akkoord.

    5.8  Tuinkeuringscommissie;
Dhr. Klomp doet verslag van de keuring van 11 april 2022 en constateert: Het is bedroevend 
en triest hoe sommige tuinen erbij liggen. Er ontbreken zowel naamborden als nummers. Het 
is toch een kleine moeite om een naambord te maken. Ook ligt er veel rotzooi op de tuinen. 
Kortom, het wordt niet goed bijgehouden. Jaar in jaar uit zijn het dezelfde tuinen. Er zijn zo’n 
35 brieven de deur uit gegaan. Voor deze situatie moet meer aandacht komen. 
Een oproep op facebook en in het V-blad opnemen. De voorzitter heeft aangegeven een corvee 
dag te organiseren. Wie neemt hiervoor het initiatief? Ook zoeken wij nieuwe mensen voor de 
keuringscommissie. Dhr. A. Somai is na vele jaren keuren hiermee gestopt. Afgelopen seizoen 
heeft het bestuur één lid de wacht aangezegd en die is vertrokken, en één laten minderen (2 
are ingenomen).

6. Bestuursverkiezing
Aftredend en herkiesbaar (voor een jaar) dhr. Chr. Aarsen – de vergadering gaat akkoord. In najaar 
2022 stopt hij er mee.
Voorstel toetreding van mevr.  M. Endendijk tot aspirant bestuurslid en als penningmeester na 15 
juli 2022. Ze wordt bij acclamatie aangenomen.  Leden die willen toetreden tot het bestuur moeten 
een vol jaar lid zijn van de vereniging. Tussentijds kunnen ze wel als adspirant bestuurslid 
functioneren. Monique vertelt het e.e.a. over zichzelf.
De voorzitter is in het najaar 2022 aftredend en het is nog niet zeker of hij herkiesbaar is. 
De secretaris geeft aan dat hij in het najaar 2023 aftredend is, na 23 jaar,  en niet herkiesbaar. Niet 
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onvermeld mag blijven dat bij zijn besluit een rol speelt dat hij geconfronteerd is met leden die aan 
de deur komen en zich agressief gedragen, en dat racisme voorkomt.
In de vergadering gaan stemmen op dergelijke leden het lidmaatschap te ontnemen. 

Nieuwe bestuursleden gezocht voor de vereniging. Voor het nieuwe seizoen, vanaf najaar 2022, 
zoeken wij iemand die het maaiwerk  van dhr. Aarsen wil overnemen.

7. Borgsom;
Voorstel is € 25,-- borgsom per lid met tuin, ongeacht het aantal aren, in te voeren. Er volgt een 
discussie. Er worden bedragen genoemd van € 50,-- en € 100,--. De vergadering vindt dat € 100,-- 
teveel is maar € 50,-- is prima. € 25,-- is te laag, waardoor men gauw geneigd is om de boel de boel te 
laten. Bij € 50,-- wordt het toch wat lastiger. Dit geldt niet alleen voor nieuwe leden maar ook voor 
de huidige leden. 
In het najaar komt het bestuur met een voorstel en  dit zal in het seizoen 2022-2023 ingaan.

8. Strook 8;
Vanwege het uitblijven van de verhuizing van het complex en de komst van de Tiny Houses  heeft 
het bestuur een gesprek gehad met de gemeente. Het complex blijft minimaal nog 5 jaar op deze 
plek. Aangezien  er veel leegstaand is op strook 8 is de gemeente gevraagd of wij een deel kunnen 
afstoten. De gemeente wil wel maar dan moet het een hele strook zijn of een aan één gesloten deel. 
Dit lukt niet en er wordt besloten strook 8 voorlopig niet af te stoten. Na overleg is overeengekomen 
dat wij voor een deel van de leegstand op strook 8  reductie krijgen, te weten ca. de helft van de 
huurprijs voor deze strook. 

9. Ontheffing snoeihout branden.
Van de gemeente hebben wij een brief gekregen dat wij geen vergunning meer gaan krijgen voor het 
branden. Als reden geeft de gemeente aan dat  omwonenden hebben geklaagd over rook overlast. 
Het complex is binnen de bebouwde kom komen te liggen. Vanaf 1 mei 2022 zijn de leden zelf 
verantwoordelijk voor afvoer van hun tuinafval/snoeihout. Branden in het openbaar is verboden. 
Branden op eigen risico.

Terugkerend is de discussie over de tegels op de paden. Wegzakken of sporen op het pad waardoor  
gevaarlijke situaties kunnen ontstaan. Leden zijn zelf aansprakelijk voor hun eigen stuk.

10.  Rondvraag 
Koemest;
Voor de levering van koemest wil dhr. Keyl € 50,-- per vracht hebben.
De vergadering besluit hier geen gebruik meer van te maken. Men is niet bereid om te betalen, nog 
los van de administratieve aspecten, wie mag hoeveel.
Een ieder moet voor zich bepalen waar hij of zij de mest vandaan wil halen. Het is goed geweest.
De secretaris zal contact opnemen met dhr. Keyl en bedanken voor de geleverde mest tot nu toe.

Houden van dieren. In de akte van verhuur is duidelijk aangegeven in artikel 5 lid 1;
“De huurder zal het gehuurde als volkstuincomplex gebruiken. Derhalve zal hij slechts die gewassen 
verbouwen, welke naar hun aard en hoeveelheid bestemd zijn voor normaal huishoudelijk gebruik”. 
Voor het houden van dieren op de tuin moet toestemming of wijziging van de akte aan de gemeente 
gevraagd  worden.

11. Pauze

12. Presentatie Tiny Houses
Aanwezig namens de Tiny Houses bewoners is mevrouw Lisanne.
Zij verteld het e.e.a. over dit project. Er is plek voor 10 huisjes, groot 50 m2 per huisje, max. 4 meter 
hoog. Er komt een gezamenlijk gebouw, met een moestuin en een helofytenfilter op het terrein. 
Op één punt komt water en elektriciteit binnen waarvan men gebruik kan maken.
Men kan zonnepanelen plaatsen voor eigen stroom, en regenwater opvangen voor gebruik.
Ergens in de zomer komt er een open dag voor de inwoners van Biddinghuizen.

13. Sluiting   
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Agendapunt 5
5.1 Verslag van de secretaris
seizoen 2021-2022

Het bestuur is een paar keer bij 
elkaar geweest. Hierbij zijn de 
lopende zaken besproken. 
Daarnaast is er regelmatig 
persoonlijk, via email of 
telefonisch contact geweest. 

Penningmeester 
Door het wegvallen van onze 
penningmeester hebben de 
voorzitter en secretaris de 
penningen beheerd. De secre
taris functioneert als penning
meester en de voorzitter als 
achtervang. Vanaf 15 juli 2022 
heeft de vereniging een nieuwe 
penningmeester, mevrouw 
Monique Endendijk. 
Afgesproken is dat wij het jaar 
nog afsluiten en daarna de 
financiën overgedragen. De 
bankzaken zijn wel al 
overgedragen aan haar.

Huur en verhuur
De voorzitter is druk geweest 

met het verwerken van mutaties betreffende huur en verhuur. Er zijn veel  mails ontvangen met 
vragen, aanvragen en opzeggingen. Vervolgens zijn al deze mails door de voorzitter beantwoord en 
geregeld, omdat hij de verhuur van de tuinen regelt. Alle bestuursleden worden ook van de mutaties 
op de hoogte gehouden. Verhuur van de tuinen wordt vanaf het nieuwe seizoen 20222023 
overgenomen door Monique Endendijk en Wim Mulder.

Branden afval:
Helaas hebben wij geen ontheffing meer voor het branden van snoeihout van de gemeente gekregen. 
Reden hiervan is dat wij vanwege de Graafschap in de bebouwde kom zitten. Meer informatie 
hierover op de website. Er is tijd besteed aan overleg met de gemeente en het opstellen van het 
bezwaar tegen de weigering van de ontheffing.

Onderhoud vrije tuinen;
Ieder seizoen werd het noodzakelijke onderhoud gepleegd op vrijstaande tuinen. Afgelopen seizoen is 
er weinig onderhouden en dat is te merken.  Er is twee keer een corveedag georganiseerd. Beide 
keren waren er ongeveer 8 personen aanwezig. Dank voor jullie hulp. Er kon wat noodzakelijk 
onderhoud gepleegd worden op een aantal tuinen.
Het is niet de bedoeling om afval op lege tuinen achter te laten of te storten. Alle vrije tuinen beho
ren aan de vereniging, en  het bestuur is verantwoordelijk voor het onderhoud. Wilt u zelf een han
dje  meehelpen, graag, laat het ons weten. Afgelopen seizoen zijn een paar tuinen geseisd of met de 
bosmaaier ontdaan van onkruid e.d. Er is helaas nog veel achterstand in het onderhoud van vrije 
tuinen.
Met het geld van de actie Rabo support is een Bosmaaier aangeschaft. De aanschaf is gedaan om het 
onderhoud van o.a. niet verhuurde tuinen te vergemakkelijken. 

Paden en Grasmaaien;
Ook dit seizoen heeft C. Aarsen de boel goed bijgehouden en liggen de grasstroken er netjes bij. 
Helaas stopt hij met tuinieren en ook het grasmaaien. Dank voor al het werk wat hij al die jaren 
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voor de vereniging heeft gedaan. Voor het grasmaaien hebben wij dhr. Kieft bereid gevonden en gaat 
hij dit de komende seizoenen doen. ( ter info: Het gras langs de sloten wordt door de gemeente 
gemaaid) De tegelpaden midden in het complex liggen er nog steeds slordig bij. Veel tegels liggen uit 
elkaar. Leden klagen hierover. De paden moeten onderhouden worden door de tuinders van de 
aangrenzende tuinen. Zie ook een eerder bericht van de voorzitter.  Beste mensen, neem het initiatief 
en wacht niet tot dat het bestuur het aangeeft, wij hebben echt meer dan genoeg te doen.
Secretaris; Ashok Somai

Toelichting begroting 2023:
* Huur opbrengst c.q. contributie minder in verband met afnemende ledental en verhuurde tuinen.
* Verder zijn we in gesprek met de gemeente voor reductie voor deel leegstaand  laatste strook 8.
* Hogere vergaderkosten ALV, omdat de Binding duurder is.
* Voornemen geen verenigingblad meer te maken dus ook geen opbrengsten advertentie. Wel kosten 
ALV.

5.2-5.5
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Agendapunt 5.7
Verslag tuinkeurings commissie
De tuin keuring commissie is dit jaar 4 x wezen controleren, hierbij zijn 106 mails en brieven ver-
stuurd met 58x opmerking naam en tuinnummer aanbrengen en 48x opmerking onkruid verwijderen.

Door het mooie zomerweer is er praktisch geen phytophthora aangetroffen en ook bijna geen 
coloradokevers gevonden.

Een goed nieuw tuinjaar toegewenst door uw tuinkeuringscommissie Rintje Scholtanus en Ben 
Klomp

Agendapunt 5.8
In het 2e jaar is de Facebook-pagina van de vereniging goed gebruikt. Er zijn weer tips gegeven, 
planten en zaden geruild of aangeboden. Ook is het fijn om te zien dat de leden elkaar willen helpen 
waar nodig. Denk hierbij niet alleen aan de corvee ochtenden, maar ook aan hulp bij reparaties. Zo 
was met de afgelopen februari storm het schuurdak van tuin 69 gewaaid. Na een oproep op de pagina 
kwamen er leden om te helpen met het terugleggen van het dak.
 
Ik heb het idee dat de pagina steeds actiever wordt en hoop aankomend jaar nog meer mooie foto’s en 
handige tips voorbij te zien komen!
Thomas-Jan

Agendapunt 6 
Borg, Aanpassing huishoudelijk reglement.

Al jaren wordt de vereniging geconfronteerd met het feit dat tuinders vertrekken zonder hun perceel 
in de gewenste staat achter te laten. De hoogte van de borgsom is punt van discussie geweest in de 
ALV van april. De vergadering heeft besloten de hoogte vast te stellen op € 50, reden voor het 
aangepaste voorstel.

Met ingang van 1 november 2023 is een lid van de volkstuinvereniging die tevens een 
perceel huurt, eenmalig een borgsom verschuldigd van € 50, 00. 
De borgsom wordt gelijk betaald met het bedrag voor het gehuurde. In bijzondere gevallen 
kan de borg gespreid worden betaald. 
De borgsom wordt teruggestort nadat de huur van het gehuurde is beëindigd en het 
gehuurde:
a. leeg is opgeleverd, dus er geen bouwwerken, gewassen en bomen meer aanwezig zijn, of,
b. is opgeleverd zoals is overeengekomen met het bestuur.

Toelichting: Als er bouwwerken, fruitbomen of anderszins aanwezig zijn die in een staat 
verkeren om weer te verhuren, kan het bestuur oordelen dat deze niet verwijderd hoeven te 
worden. 

Agendapunt 8
Er gaat veel tijd zitten in het componeren van het 
verenigingsblad. Vanuit de leden wordt er geen copy 
aangeleverd waardoor de redactie zelf moet zorgen dat 
het blad gevuld wordt. Daarbij komt dat de indruk is 
ontstaan dat weinig kennis wordt genomen van het 
verenigingsnieuws dat er in vermeld staat. Daarom is 
er in het laatste num-mer en via facebook gevraagd te 
reageren in hoe-verre het blad wordt gelezen. Via e-
mail is er niet gereageerd en via facebook hebben 27 
personen gereageerd.   Al met al reden voor de 
redactie om te stoppen met het verenigingsblad. 
Schijn/blijkbaar is facebook een meer eigentijds 
platvorm om te communiceren.
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Tuinuitgifte
Het ontvangen van nieuwe 
leden en het uitgeven van 
tuinen was in handen van 
Jan Booij.
Nu hij gestopt is als 
bestuurslid is deze activiteit 
overgenomen door Monique 
Endendijk in samenwerking 
met Wim Mulder. Zij ver-
zorgt dus ook de ledenad-
ministratie.
Jan zal ongetwijfeld nog wel 
eens e-mailtjes krijgen die 
betrekking hebben op het 
‘tuingebeuren’ maar die 
zullen worden doorgezet 
naar de betreffende 
bestuurders. 

De voorzitter in 15 jaar.

Als ik even terugkijk op deze 
periode dan is er toch wel het 
een en ander gepasseerd. Wat 
in het oog springt is het feit 
dat de Graafschap tot ontwik-
keling is gekomen met mede 
als gevolg dat het bos plaats 
heeft moeten maken voor het 
park. De voorste rij tuinders 
moest worden verplaats om 
het asfaltpad aan te kunnen 
leggen. De stalen bruggetjes 
over de sloot waren niet langer 
acceptabel. 

Enkele jongelui die vernielin-
gen hadden gepleegd op het 
complex in 2010, hebben via 
bureau Halt klussen uitge-
voerd. Hierbij bleek dat het ei‐
gelijk erg leuke jongens waren.

De vereniging heeft meege-
daan aan het project ‘Volk-
stuinen voor minima’, een 
project van de stichting CLiP. 
Hieraan deden alle volkstuin-
verenigingen in de gemeente 
mee. Mensen met een mini-
mum inkomen konden (bege-
leid) tuinieren. Hiervoor is ook 
nog tuingereedschap ingeza-
meld.  Dit speelde in 2010. 

Verder is er het schooltuin-
tjesproject geweest in 2014. 



Volkstuinvereniging Biddinghuizen
http://volkstuinbiddinghuizen.nl 
Secretariaat: A. Somai, Uitloper 46, 8256 CD
Kamer van Koophandel Lelystad nr.: 40059843

Contributie: € 10 per jaar
Tuinhuur: € 13,50 per are (100m2) per jaar
Rekeningnr. vereniging NL78RABO 0348 1245 70 
t.n.v. Volkstuinvereniging Biddinghuizen
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 BESTUUR:
Voorzitter en tuinuitgifte
Jan Booij                   
tel.:332126   
jansijbrand@gmail.com
 
Secretaris        
Ashok Somai            
tel.:332174   
a.somai@upcmail.nl
 
Penningmeester 
Monique Endendijk
endendijkmonique@gmail.com

Algemene betuursleden:
Stoffel Aarsen
tel.: 331530
chris.aarsen@kpnplanet.nl

Wim Mulder
tel.: 06 46457938
doffer32@msn.com        

Niet onvermeld mag blijven dat de 
vereniging digitaal is gegaan. Er is 
een website gekomen en nu is de 
vereniging ook actief op Facebook.

Een groot deel van de historie van de 
vereniging is gedigitaliseerd. Dit zal 
nog worden afgerond.

Deze zaken waren niet tot stand 
gekomen zonder de inzet van de 
andere bestuurders en leden. 

Het vernieuwde bestuur succes ge‐
wenst.

Jan Booij

Wat je met oude werkschoenen kunt doen zie je hier. 
Er zit dus wel een houten opening in. 
Wat te denken van autobanden! Hang ze niet in de 
zon.


